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Abstract (en)
In the method according to the invention, the liquid soap is conducted into a compensating container (113) and/or a metering container (117),
in which there is always a defined quantity of soap and air at the beginning of the dispensing operation. The feed pipe (116) of a frother (121)
protrudes into the compensating container (113) or the metering container (117). The lower end of the pipe (116) is immersed in the soap; the upper
end is located in the top space. Fitted onto the pipe (116) is the frother (121) in which, when the top space is pressurised with compressed air, the
soap pressed through the pipe (116) into the frother (121) is mixed with air from the top space to form foam. <IMAGE>

Abstract (de)
Beim erfindungsgemässen Verfahren wird flüssige Seife in einen Ausgleichsbehälter (113) und/oder ein Dosierbehälter (117) geleitet, in welchem
stets zu Beginn des Spendevorganges eine definierte Menge Seife und Luft vorhanden ist. In den Ausgleichsbehälter (113) oder den Dosierbehälter
(117) ragt das Zuführrohr (116) eines Schäumers (121). Das untere Ende des Rohres (116) taucht in die Seife ein; das obere Ende befindet sich im
Kopfraum. Auf das Rohr (116) ist der Schäumer (121) aufgesetzt, in welchem bei Beaufschlagung des Kopfraumes mit Druckluft die durch das Rohr
(116) in den Schäumer (121) gepresste Seife mit Luft aus dem Kopfraum zu Schaum vermischt wird. <IMAGE>
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